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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 14.9.2017 
 
 
 
     Poslanci   Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Marián Kolesár  1. MVDr. Július Selecký
    2. Ing. Gejza Gore      
    3. Ing. Peter Bobík   
             

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:1. Ing. Jozef Cifranič   1. Jozef Fáber 
         2. Ing. Vladimír Besler  
                                                 
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Peter Sovák  
     2. Ing. Peter Duč                                                    

3. Mgr. Martin Kohut  
     4. Ing. Svetlana Varhaniková 
     5. Mgr. Katarína Futóva 
     6. JUDr. Samuel Szunyog  
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Predseda finančnej komisie Ing. Cifranič sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnil 
z neúčasti na rokovaní komisie. Rokovanie finančnej komisie preto na návrh 
ostatných prítomných členov komisie otvoril a viedol tajomník komisie Ing. Duč. 
Program rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Memorandum o porozumení a spolupráci medzi Mestom Trebišov a VSD, a.s. 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou.  
Rokovania k tomuto bodu sa zúčastnil aj predstaviteľ VSD, a.s. JUDr. Samuel 
Szunyog. Poukázal na obojstranne prospešnú spoluprácu medzi VSD, a.s. a Mestom 
Trebišov v prípade podpísania predkladaného memoranda. Podpisom memoranda by 
sa Mesto Trebišov zaviazalo poskytovať vyššiu súčinnosť pri schvaľovaní vecných 
bremien a naopak VSD, a.s. sa zaviazala investovať finančné prostriedky (investícia 
v sume 400,00 tis. € v horizonte 3 rokov) do výmeny existujúcich distribučných sietí 
na území mesta. V tejto súvislosti sa poslanec Ing. Kolesár pýtal na konkrétne 
benefity mesta, napr. koľko stĺpov elektrického vedenia bude odstránených.  
Poslanec Ing. Kolesár taktiež spomenul iniciatívu zo strany VSD, a.s. o podpísanie 
memoranda už v minulom funkčnom období. Poukázal na snahu vtedajšieho vedenia 
mesta vyrokovať s VSD, a.s. pripojenie spoločnosti Blika, s.r.o. k transformátoru 
vzdialeného približne 10 m od bodu napojenia. VSD, a.s. však vtedy odmietla 
zrealizovať predmetné pripojenia z dôvodu potenciálneho súdneho sporu. Ako ďalej  
poslanec Ing. Kolesár dodal, vďaka neochote VSD, a.s. zrealizovať túto prípojku 
Blika, s.r.o. už dnes v priemyselnom parku v Trebišove nepôsobí.  
Poslanec Ing. Kolesár nevidí dôvod na podpísanie daného memoranda, pretože podľa 
neho užšia spolupráca medzi mestom a VSD, a.s. už funguje aj v súčasnosti.  
Poslanci Ing. Gore a Ing. Bobík navrhujú do predmetného memoranda konkretizovať 



zoznam úsekov, na ktorých VSD, a.s. plánuje realizovať investície.  
Finančná komisia neodporúča MsZ v tomto období memorandum o spolupráci medzi 
Mestom Trebišov a VSD, a.s. schvaľovať.  
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

3. VZN o organizácii miestneho referenda 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou.  
Mgr. Futová oboznámila členov finančnej komisie o dôvode spracovania uvedeného 
VZN. Po odstránení formálnych nedostatkov v článkoch 14.5 a 17.1 odporúča 
finančná komisia MsZ VZN o organizácii miestneho referenda schváliť.  
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

4. Dodatok č. 1 k VZN o určení výšky dotácií na prevádzku a mzdy na dieťa 
a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2017 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Varhaniková oboznámila členov finančnej komisie o dôvodoch predkladania 
uvedeného dodatku.  
Finančná komisia odporúča MsZ dodatok č. 1 k VZN schváliť. 
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

5. Rozpočtové opatrenia č. 5 a č. 6 zmeny rozpočtu / Na vedomie 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia RO č. 5 a č. 6 zobrala na vedomie a odporúčala ich MsZ taktiež 
zobrať na vedomie. 
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

6. Rozpočtové opatrenie č. 7  zmeny rozpočtu 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 8.9.2017 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtového 
opatrenia č. 7.  
Poslanec Ing. Gore uviedol, že sú pripravení podporiť tieto zmeny v rámci 
predkladaného návrhu RO č. 7:  
V príjmovej časti: 

 223001 – MsKS – kino – zvýšenie bežných vlastných príjmov o 43,00 tis. € 
súvisiacich so zvýšeným predajom lístkov, 

 292019 – Z refundácie – zvýšenie bežných vlastných príjmov o 7,80 tis. € – 
z dôvodu vyúčtovania prevádzkových nákladov z prenájmu priestorov vo 
vlastníctve mesta za predchádzajúci rok, 

 292012 – Z dobropisov – zvýšenie bežných vlastných príjmov o 8,62 tis. € – 
z dôvodu vrátenia preplatkov za energie za predchádzajúci rok, 

 292027 – Iné – pokuty MsP, MsÚ – zvýšenie bežných vlastných príjmov 
o 11,28 tis. €, 

 322006 – Umelý trávnik – KSK – zvýšenie kapitálových dotačných príjmov 
o 120,00 tis. €. Dňa 10.8.2017 boli na účet mesta pripísané prostriedky vo výške 
120,00 tis. € z rozpočtu KSK účelovo určené na výstavbu ihriska s umelým 
povrchom v Trebišove,  

 453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov – zvýšenie príjmových 
finančných operácií o 166,79 tis. €. V tejto položke je rozpočtovaný zostatok 
finančných prostriedkov účelovo určených z predchádzajúcich rokov a to 
prostriedky určené pre primárne vzdelávanie v sume 93,43 tis. €, sociálna sféra 
v sume 12,27 tis. €, mestský útulok v sume 2,27 tis. €, vrátka nevyčerpanej 



dotácie z projektu rekonštrukcia ZŠ I. Krasku v sume 33,02 tis. €, zostatok 
dotácie na ZŠ Komenského v sume 25,80 tis. €.   

 
Vo výdavkovej časti: 
 01.1.1 Správa mesta – v rámci podprogramu 15 – administratíva – zvýšenie 

bežných vlastných výdavkov o 10,00 tis. € z dôvodu navýšenia výdavkov na 
súdne poplatky (k 30.6.2017 plnenie 7,38 tis. € oproti schválenému celoročnému 
rozpočtu 5,00 tis. €), 

 03.1.0 – Policajné služby – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 2,00 tis. € 
z dôvodu navýšenia mzdových prostriedkov a súvisiacich zákonných odvodov 
v dôsledku zákonnej 2% valorizácie platov (formou odmeny) zamestnancov 
verejnej správy s účinnosťou od IX. 2017, 

 06.2.0 – Rozvoj obcí – Mestské hospodárske stredisko (MsHS) – zvýšenie 
bežných vlastných výdavkov o 2,00 tis. € z dôvodu navýšenia mzdových 
prostriedkov a súvisiacich zákonných odvodov v dôsledku zákonnej 2% 
valorizácie platov (formou odmeny) zamestnancov verejnej správy s účinnosťou 
od IX. 2017 

 06.6.0 – Občianska vybavenosť inde neklasifikovaná – Oprava striech Športclub, 
CVČ – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 9,80 tis. € z dôvodu nutnosti 
odstránenia havarijného stavu striech Športclubu a CVČ. Objekt  CVČ č.s. 2229 
na ul. T.G. Masaryka, postavený na pozemku registra C KN parcelné číslo 
3021/2 v katastrálnom území Trebišov a objekt ŠPOTRKLUB č.s. 2095 na ul. J. 
Kostru, postavený na pozemku registra C KN parcelné číslo 3847/2 
v katastrálnom území Trebišov. Obhliadkou strechy boli zistené miesta zatekania. 
Povrch jestvujúcej hydroizolácie je zvetralý, nefunkčný, s početnými bublinami 
a prasklinami.  Zatekaním dažďovej vody dochádza k poškodzovaniu vnútorných 
stavebných konštrukcií a zariadenia stavieb. Opravou strechy u obidvoch 
objektov zamedzíme týmto nepriaznivým vplyvom. Oprava sa uskutoční 
natavením nových bitumenových (asfaltových pásov) na poškodených miestach 
krytiny strechy.              
Predpokladaná hodnota opráv striech predstavuje 9 800,- EUR s DPH.  

o Oprava krytiny CVČ .................. 4 200,- EUR s DPH 
o Oprava krytiny ŠPORTKLUB.... 5 600,- EUR s DPH 

 08.1.0 – rekreačné a športové služby – Výstavba ihriska – umelý trávnik – presun 
finančných prostriedkov z prebytku rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu 
v celkovej sume 106,51 tis. €. Dňa 5.9.2017 nadobudla účinnosť ZoD na 
uskutočnenie stavebných prác „Realizácia spodnej stavby pod ihrisko s umelým 
povrchom, Trebišov“ – zvýšenie kapitálových vlastných výdavkov 
o 106,51 tis. €, 

 08.1.0 – rekreačné a športové služby – Výstavba ihriska – umelý trávnik – 
zvýšenie kapitálových dotačných výdavkov o 120,00 tis. €. V nadväznosti na 
príjmovú časť sa jedná o účelovo určené prostriedky na  výstavbu ihriska 
s umelým povrchom v Trebišove poskytnuté z rozpočtu KSK, 

 08.1.0 – rekreačné a športové služby – presun finančných prostriedkov zo 
schválenej dotácie pre športové kluby na činnosť pre Mestský športový klub 
mládeže vo výške 3,00 tis. €, 

 08.2.0 – Kultúrne služby – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 0,50 tis. € 
z dôvodu navýšenia mzdových prostriedkov a súvisiacich zákonných odvodov 
v dôsledku zákonnej 2% valorizácie platov (formou odmeny) zamestnancov 
verejnej správy s účinnosťou od IX. 2017,  

 08.2.0 – Kultúrne služby – Digitalizácia kina 3D – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 27,00 tis. € – v nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o navýšenie 
výdavkov na nákup filmov, 



 09 Školské zariadenia – MŠ, CVČ, ZUŠ – presun rozpočtových prostriedkov 
v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v časti bežných výdavkov spolu vo výške 45,45 
tis.  €   
z položky rozpočtu Mesta Trebišov 
FK Zdroj EK Program Podprogram Názov položky Suma (v 

tis. €)  
09121 41 600xxx 9 9.2 Rezerva na platy a  

BV – ZŠ, MŠ, 
CVČ, ZUŠ 

-45,45

Spolu -45,45
 
na položky rozpočtu škôl a školských  zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
obce 
FK Zdroj EK Program  Podprogram Názov položky Suma(

v tis. €) 
0950 41 600xxx 9 9.4 ZŠ Komenského 

ŠKD 
2,27

09602 41 600xxx 9 9.3 ZŠ Komenského ŠJ 0,57
0950 41 600xxx 9 9.4 ZŠ M. R. Štefánika 

ŠKD 
2,13

09602 41 600xxx 9 9.3 ZŠ M. R. Štefánika 
ŠJ 

0,47

0950 41 600xxx 9 9.4 ZŠ I. Krasku ŠKD 0,69
09602 41 600xxx 9 9.3 ZŠ I. Krasku ŠJ 0,72
0950 41 600xxx 9 9.4 ZŠ Pribinova ŠKD 0,83
09602 41 600xxx 9 9.3 ZŠ Pribinova ŠJ 0,23
09111 41 600xxx 9 9.1 MŠ Komenského 5,31
09601 41 600xxx 9 9.3 MŠ Komenského ŠJ 0,22
09111 41 600xxx 9 9.1 MŠ Hviezdoslavova 8,86
09601 41 600xxx 9 9.3 MŠ Hviezdoslavova 

ŠJ 
0,33

09111 41 600xxx 9 9.1 MŠ Škultétyho 10,16
09601 41 600xxx 9 9.3 MŠ Škultétyho ŠJ 0,39
0950 41 600xxx 9 9.11 CVČ T. G. 

Masaryka 
3,33

0950 41 600xxx 9 9.5 ZUŠ Mariánske 
Námestie 

7,50

Spolu 44,01
 

na položky rozpočtu Mesta Trebišov pre školy a školské  zariadenia 
v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi a súkromného zriaďovateľa   

FK Zdroj EK Program Podprogram Názov položky Suma 
v (tis. 
€)  

09121 41 600xxx 9 9.15 CZŠ sv. Juraja  
Gorkého ŠKD 

0,42

09121 41 600xxx 9 9.15 CZŠ  sv. Juraja 
Gorkého ŠJ 

0,19

09111 41 600xxx 9 9.15 Súkromná MŠ DSA  0,83
Spolu 1,44

 



 09 – Základné školy – prenesené kompetencie – zvýšenie bežných dotačných 
výdavkov o 93,43 tis. €. V nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o úpravu 
rozpočtu z dôvodu  nevyčerpaných účelovo určených prostriedkov poskytnutých 
v roku 2016 a použitých v roku 2017 (KZ 131G), 

 09 – Základné školy – prenesené kompetencie – zvýšenie kapitálových dotačných 
výdavkov o 33,02 tis. €. V nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o vrátku 
nevyčerpanej dotácie z projektu rekonštrukcia ZŠ I. Krasku, 

 09.1.2.1 Primárne vzdelávanie – ZŠ Komenského – rekonštrukcia strechy – 
zvýšenie kapitálových dotačných výdavkov o 25,80 tis. €. V nadväznosti na 
príjmovú časť sa jedná o zostatok dotácie na ZŠ Komenského, 

 10.4.0 Rodina a deti – RP a HN os. príjemca – zvýšenie bežných dotačných 
výdavkov o 12,27 tis. €. V nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o úpravu 
rozpočtu z dôvodu nevyčerpaných účelovo určených prostriedkov 
z predchádzajúceho roka, 

 10.7.0 Mestský útulok – zvýšenie bežných dotačných výdavkov o 2,27 tis. €. 
V nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o úpravu rozpočtu z dôvodu 
nevyčerpaných účelovo určených prostriedkov z predchádzajúceho roka. 

 
Z pôvodného, vedením mesta navrhovaného rozpočtového opatrenia č. 7 boli teda na 
návrh poslanca Ing. Goreho vylúčené tieto zmeny rozpočtu: 

 454001 – Prevod prostriedkov z RF – zvýšenie príjmových finančných 
operácií o 20,00 tis. € na vybudovanie desiatich parkovacích miest v zmysle 
Dohody zo dňa 13.11.2014 - p. Demčák.   

 01.1.1 Správa mesta – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 10,00 tis. € v 
rámci: 

o podprogramu 1.7 – členské príspevky – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 1,00 tis. € – úhrady členského príspevku do Združenia 
miest a obcí regiónu Južného Zemplína za roky 2017 a 2016 v sume 2 
x 1,87 tis. €, 

o podprogramu 15 – administratíva – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 9,00 tis. € z dôvodu: 
 navýšenia mzdových prostriedkov a súvisiacich zákonných 

odvodov v dôsledku zákonnej 2% valorizácie platov (formou 
odmeny) zamestnancov verejnej správy s účinnosťou od IX. 
2017 o 7,00 tis. €, 

 navýšenia výdavkov na poradenské služby súvisiace s podaním 
žiadosti o NFP v sume 2,00 tis. €, 

 04.5.1 Cestná doprava – Parkovacie miesta – zvýšenie kapitálových vlastných 
výdavkov o 20,00 tis. €. V nadväznosti na príjmovú časť sa jedná o účelovo 
určené prostriedky na  vybudovanie desiatich parkovacích miest v zmysle 
Dohody zo dňa 13.11.2014. Dodávame, že komisia uvedený výdavok (a teda 
i súvisiaci príjem) navrhla zapojiť do rozpočtu až po vysúťažení súvisiacich 
stavebných prác, 

 06.2.0 – Rozvoj obcí – Z ÚPSVaR – aktivačné služby – zvýšenie bežných 
vlastných výdavkov o 20,00 tis. € z dôvodu spolufinancovania mzdových 
nákladov pracovníkov zamestnaných v rámci nástrojov zamestnanosti 
ÚPSVaR, 

 06.2.0 – Rozvoj obcí – Mestské aktivačné stredisko (MsAS) – zvýšenie 
bežných vlastných výdavkov o 50,00 tis. €, 

 08.2.0 – Kultúrne služby – zvýšenie bežných vlastných výdavkov 
o 10,00 tis. € z dôvodu navýšenia mzdových prostriedkov a súvisiacich 
zákonných odvodov v dôsledku zákonnej 2% valorizácie platov (formou 
odmeny) zamestnancov verejnej správy s účinnosťou od IX. 2017 a navýšenia 



prevádzkových nákladov (mzdy, odvody, služby, materiál, atď.)  z dôvodu 
poddimenzovanosti schváleného rozpočtu. Dodávame, že komisia odporúča 
schváliť iba 2 % valorizáciu bez akýchkoľvek ďalších navýšení výdavkov. 

Finančná komisia odporúčala MsZ Návrh Rozpočtového opatrenia č. 7 zmeny 
rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 schváliť v upravenej podobe, po zapracovaní 
pripomienok poslanca Ing. Goreho. 
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

7. Monitorovacia správa za 1. polrok 2017  
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 8.9.2017 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou Monitorovacej 
správy. 
Finančná komisia predloženú monitorovaciu správu za 1.polrok 2017 zobrala na 
vedomie a odporúčala ju MsZ taktiež zobrať na vedomie.  
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

8. Dotácie v sume 65,00 tis. € pre športové kluby na rok 2017  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s navrhovaným rozdelením 
sumy 65,00 tis. € na rok 2017 medzi jednotlivé športové kluby: 
FK Slavoj Trebišov   37,00 tis. € 
Hokejový klub HK 2016 Trebišov   7,00 tis. € 
Hokejbalový klub Adler Trebišov   1,50 tis. € 
Hádzanársky klub Slavoj Trebišov 15,00 tis. € 
Nohejbalový klub NK 99 Trebišov    1,50 tis. € 
Suma na žiadosti do 3,00 tis. €   3,00 tis. € 
Celkom    65,00 tis. € 
 
Poslanec Ing. Gore navrhol ďalej rokovať o výstupe z komisie školstva, kultúry 
a športu, podľa ktorého je štruktúra rozdelenia dotácie v sume 65,00 tis. € 
nasledovná: 
FK Slavoj Trebišov   35,00 tis. € 
Hokejový klub HK 2016 Trebišov 17,00 tis. € 
Hokejbalový klub Adler Trebišov   1,50 tis. € 
Hádzanársky klub Slavoj Trebišov   7,00 tis. € 
Nohejbalový klub NK 99 Trebišov    1,50 tis. € 
Suma na žiadosti do 3,00 tis. €   3,00 tis. € 
Celkom    65,00 tis. € 
 
V súvislosti s RO č. 7 sa suma na žiadosti do 3,00 tis. € presúva na dotáciu pre 
MŠKM. Po tejto úprave celková dotácia pre MŠKM predstavuje 66,00 tis. €.  
Členovia komisie sa zhodli na potrebe dopracovať navrhovanú koncepciu športu, 
pričom poslanec Ing. Bobík navrhol v budúcnosti 50 % balíka na dotácie rozdeliť 
pomocou vzorca a 50 % tzv. „starým“ mechanizmom.  
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť rozdelenie dotácií pre športové kluby 
nasledovne: 
FK Slavoj Trebišov   35,00 tis. € 
Hokejový klub HK 2016 Trebišov 17,00 tis. € 
Hokejbalový klub Adler Trebišov   1,50 tis. € 
Hádzanársky klub Slavoj Trebišov   7,00 tis. € 
Nohejbalový klub NK 99 Trebišov    1,50 tis. € 
MŠKM      3,00 tis. € 



Celkom    65,00 tis. € 
 

ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

9. Rekonštrukcia strechy a osvetlenia telocvične ZŠ Pribinova   
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia po prerokovaní uvedený materiál zobrala na vedomie a odporúča 
MsZ schváliť podanie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na projekt 
„Rekonštrukcia strechy a osvetlenia na ZŠ Pribinova“.    
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

10. Oprava mestských cestných komunikácií a chodníkov, II. etapa   
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Na základe výstupov z komisie výstavby a majetku navrhuje aj finančná komisia, 
okrem už deklarovaných úsekov, opravu cesty spájajúcej ulice Hurbanova 
a Pribinova s tým, že rozpočet na opravu ulice ČSA musí zostať zachovaný v plnom 
rozsahu, redukcia rozpočtu na opravu je prípustná na ulici Puškinova a to len v časti, 
kde sa nenachádzajú rodinné domy. Celkový rozpočet na opravu ciest a chodníkov 
v rámci II. etapy má zostať zachovaný v predpokladanej výške 110,63 tis. €.  
Ing. Duč sa členov komisie pýtal, akú formu VO možno pri tejto zákazke použiť. 
Ing. Gore odpovedal, že treba postupovať v zmysle zákona o VO, ako vhodnú formu 
VO uviedol EKS.  
Poslanec Ing. Kolesár do budúcna navrhuje, aby o výbere  zoznamu komunikácií 
a chodníkov určených na opravu či rekonštrukciu rozhodovali poslanci MsZ.  
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu a zapracovaní uvedených 
požiadaviek odporúča MsZ schváliť opravu mestských cestných komunikácií 
a chodníkov v uvedenom rozsahu.   
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

11. Zníženie energetickej náročnosti budovy CZŠ sv. Juraja, Gorkého 55, Trebišov  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúča MsZ schváliť 
zmenu schváleného uznesenia.    
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

12. Zníženie energetickej náročnosti budovy MŠ Pri polícii, Trebišov   
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúča MsZ schváliť 
zmenu schváleného uznesenia.    
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

13. Požiarna zbrojnica Trebišov  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúča MsZ schváliť 
podanie žiadosti. 
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

14. Žiadosť obchodnej spoločnosti VSD, a.s. o uzavretie kúpnej zmluvy na kúpu 
pozemku  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 



Poslanec Ing. Kolesár odporúča, aby sa z cenovej časti návrhu zmluvy nestal 
precedens pre prípad osobitného zreteľa v prípade nastavenia ceny pre iných 
potenciálnych záujemcov.  
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúča schváliť MsZ 
žiadosť spoločnosti VSD, a.s. o uzavretie kúpnej zmluvy na kúpu pozemku.   
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

15. Strážna služba v priemyselnom parku  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Bobík zisťoval, či došlo k nejakým novým skutočnostiam v rámci 
rokovaní medzi zástupcami mesta a spoločnosti PP TV, s.r.o. Prednosta Mgr. Sovák 
oboznámil členov finančnej komisie s plánovaným stretnutím so zástupcami 
spoločnosti PP TV, s.r.o. na deň 19.9.2017.   
Poslanec Ing. Bobík a MVDr. Selecký požadovali vypracovať právnu analýzu pre 
prípad jednostranného aktu zmeny podmienok zmluvy – nezabezpečenie stráženia 
areálu PP prostredníctvom profesionálnej strážnej služby. MVDr. Selecký opätovne 
navrhol zvážiť stráženie areálu PP internými zamestnancami mesta.  
Poslanec Ing. Kolesár nesúhlasil s navýšením predpokladanej hodnoty zákazky 
odvíjajúcej sa od navýšenia minimálnej mzdy v hospodárstve SR.   
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu neodporúča predložiť 
uvedený materiál do MsZ.   
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

16. TIOP – kúpna zmluva   
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč oboznámil členov komisie s uvedeným materiálom. Poslanec Ing. Bobík 
odporučil so spoločnosťou ŽSR prerokovať zámenu pozemkov nachádzajúcich sa 
v areáli ZŠ Komenského, pri Daňovom úrade, ako aj všetky pozemky na území 
mesta za iné pre mesto využiteľné pozemky.  
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu neodporúča uvedený materiál 
predkladať na MsZ.   
 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  

17. TIOP – vecné bremeno  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Bobík upozornil na nesúlad údajov v predkladanom materiáli 
a znaleckým posudkom.  
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúča MsZ po 
zapracovaní pripomienok schváliť uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 
vecného bremena medzi Mestom Trebišov a ŽSR.  

 
ZA – 4  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

18. Rôzne 
Na rokovanie komisie boli predložené do bodu Rôzne objednávkové formuláre 
týkajúce sa verejného obstarávania združenej dodávky plynu a elektrickej energie.  
Za zaradenie týchto bodov do programu hlasovali členovia finančnej komisie takto: 
 
ZA – 3  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1 

Poslanec Ing. Bobík sa informoval, či prebehla revízia veľkosti ističov v objektoch 
mesta. Prednosta Mgr. Sovák potvrdil, že revízia ističov ešte prebieha.  
Členovia finančnej komisie sa oboznámili s uvedeným materiálom, nehlasovali však 
o ňom a rozhodnutie príjmu na MsZ.  



19. Diskusia 
Tajomník Ing. Duč oboznámil členov finančnej komisie o úspešnom priebehu súťaže 
týkajúcej sa odpredaja nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v KÚ Byšta s tým, že 
materiály k samotnému odpredaju budú predložené na rokovanie MsZ.  

20. Záver  
V závere rokovania sa tajomník Ing. Duč poďakoval všetkým zúčastneným za účasť 
a rokovanie ukončil.  

 
 
V Trebišove, dňa 18.9.2017 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


